

BESTELLFORMULARE SENDEN AN: | PLEASE SEND ORDER FORM TO:
 MESSE ESSEN GmbH
 REISE + CAMPING 2018
 Messehaus Süd Norbertstraße
 45131 Essen
 Germany

ZURÜCK AN E-MAIL ODER FAX: | BACK TO E-MAIL OR FAX:
 service@messe-essen.de | Fax to: +49.(0)201.7244-445

FACHLICHE BERATUNG: | INFORMED ADVICE:
 Hans Soldan Druck GmbH, Essen
 Ralf Pärnt – Fon +49.(0)201.8612-281
 Thorsten Lohner – Fon +49.(0)201.8612-432

Bestellschluss

24.01.2018

Order deadline

January 24, 2018

Bitte fügen Sie Ihre Daten ein: | Please enter your data here:

Veranstaltung | Event

Halle, Stand-Nr. | Hall, stand No.

Aussteller, Firmenname | Exhibitor, Company name

Ansprechpartner | Contact Person

Adresse | Address

PLZ, Stadt | Country (State), Postcode (ZIP)

Telefon | Fon

Telefax | Fax

E-Mail | Email

Land | Country

Umsatzsteuer-ID-Nr. des Ausstellers | Exhibitor's VAT ID No.

Wir bestellen hiermit unter Anerkennung der Geschäfts- und Lieferbedingungen und der Technischen Richtlinien:

Gutscheine für eine Tageskarte

Zur Weitergabe an Ihre Kunden können Sie Eintrittsgutscheine oder Online-Codes bestellen. Die Online-Codes können im Internet nach entsprechender Registrierung in ein „Print at home Ticket“ umgewandelt werden. Der Weg zur Kasse für Ihren Kunden entfällt somit. Bei den vorgedruckten Gutscheinen besteht neben der Online-Registrierung zusätzlich noch die Möglichkeit, diese an der Tageskasse der MESSE ESSEN gegen eine Eintrittskarte einzutauschen. **Die Mindestabnahme beträgt 20 Stück.** Jede eingelöste Karte bzw. Online-Code wird Ihnen nach Beendigung der Messe in Rechnung gestellt. Der reguläre Eintrittspreis beträgt € 6,72 (Mi.) bzw. € 8,40 (Do.-So.) netto pro Person.

Stk. Vordruckte Gutscheine für eine Tageskarte (0005) € 5,04/Stk.

Stk. Online - Codes (0026) € 5,04/Stk.

Die Codes an folgende E-Mail senden:

Besuchergutscheine

Gegen Vorlage dieses Gutscheins erhalten die Kunden eine um € 2,00 (brutto) verbilligte Eintrittskarte.

Stk. Ermäßigungsgutscheine (0028)

kostenlos

Nettopreise zzgl. gesetzlicher MwSt. | All prices are net. German VAT to be added.

Ort, Datum | City, Date

Rechnungsempfänger + Regulierer (bitte nur ausfüllen, wenn nicht identisch mit Aussteller) | Invoice address and responsible for settlement (if not same as exhibitor)

Firmenname | Company Name

Ansprechpartner | Contact Person

Adresse | Address

PLZ, Stadt/City | Country (State), Postcode (ZIP)

Telefon | Fon

Telefax | Fax

E-Mail | Email

Land | Country

Umsatzsteuer-ID-Nr. des Rechnungsempfängers | Company responsible for settlement VAT ID No.

We hereby order in accordance with the general terms and conditions of trade and rent and the technical guidelines:

Vouchers for day tickets

You can order admission ticket vouchers or voucher-codes to be given to your guests and can be exchanged for free admission tickets to the fair. The admission ticket can be printed immediately after the voucher has been redeemed online at the MESSE ESSEN ticket shop www.die-urlaubswelt.de. This saves time and enables your customers to enter the fair without delay.

Alternatively, they can bring the vouchers to the fair and exchange them at the ticket office for day tickets. **Minimum order is 20 tickets or codes.** A record is kept of all the serial numbers that have been exchanged for admission tickets. The regular admission price is € 6.72 (Mi.) or rather € 8.40 (Do.-So.) net.

pcs. preprinted vouchers for a day ticket (0005) € 5.04/each

pcs. online-codes (0026) € 5.04/each

Codes to be sent to the following e-mail:

Admission vouchers

On presentation of this voucher your customer will receive a reduction price of € 2.00 (incl. German VAT) of the admission ticket.

pcs. Admission vouchers (0028)

free of charge

Stempel, Rechtsverbindliche Unterschrift | Stamp, legally binding signature